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Geachte heren Van Harn en Halkes, 
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Op 15 november 2022 heeft u raadsvragen ingediend over fietsendiefstal en bewaakte fietsenstallingen  

OV-stations. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

In het antwoord op vraag 2 staat dat de campagne om fietsendiefstal tegen te gaan tijdelijk is stilgelegd 

vanwege een verschuiving in prioriteiten, waaronder de opvang van Oekraïners en asielzoekers. Die laatste 

twee zaken zijn in intensiviteit teruggelopen. Is de campagne om fietsendiefstal tegen te gaan inmiddels 

weer opgestart? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

Nee, de campagne is niet opgestart. De intensiviteit van de “laatste twee zaken” zijn zeker niet terug-

gelopen. Met de groeiende instroom, de opgave voor de langdurige opvang voor Oekraïense ontheemden 

en de verlenging van de noodopvang voor asielzoekers is de intensiteit sinds de zomer alleen maar 

toegenomen.  

 

Komende maand ligt de prioriteit op de activiteiten in de feestmaand en het vuurwerk. 

 

Vraag 2. 

Welke acties m.b.t. de integrale aanpak tegen diefstal staan er nog op de planning om uitgevoerd te 

worden? Wanneer wilt u deze acties uiterlijk ten uitvoering brengen? 

 

Antwoord 

Onder andere pakken we het programma “Stop heling” op, waarbij politie, boa’s, inwoners en opkopers 

gezamenlijk aan de slag gaan met het registreren van o.a. fietsen, het controleren van opkopers en het 

matchen van gestolen goederen en gegevens uit het opkopersregister. Doel is dat bij aangiftes serie-
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nummers worden opgegeven en dat bij opkopers wordt toegezien dat ingekochte fietsen gecontroleerd en 

geregistreerd worden in de landelijke database. Op dit moment wordt dit al opgepakt tussen de BOA’s van 
de gemeente en de politie. 

 

Daarnaast zijn de OV-locaties zowel bij de politie als bij de BOA’s gekenmerkt als “hot spot” locaties en 
surveilleren zij daar extra. 

 

Vraag 3. 

Hoe staat het met het in het antwoord op vraag 2 genoemde onderzoek naar cameratoezicht bij stations? 

 

Antwoord 

U refereert aan antwoord 2 uit de brief U22.03125. Daarbij is aangegeven dat er onderzocht is of camera-

toezicht onder het regime bewaken en beveiligen mogelijk was in de fietsenstallingen op de OV-locaties. 

Daarbij is in een eerder stadium gesproken met aanbieders van camera’s, de RET en een deskundige. Dit 

heeft een eerste inventarisatie opgeleverd van de kosten en de mogelijkheden. Het resultaat is dat in juni 

2022 binnen 1,5 week tijd camera’s zijn geplaatst binnen in de westelijke fietsenstalling bij station 

Rodenrijs.   

 

Vraag 4. 

In het antwoord op vraag 3 valt te lezen dat het contract met Biesieklette is verlengd tot eind 

2022 voor wat betreft station Westpolder. Hoe is de bewaakte stalling vanaf 1 januari 2023 geregeld? 

 

Antwoord 

Wederom heeft er een verlenging plaatsgevonden waardoor Biesieklette tot en met december 2023 de 

bewaakte fietsenstalling bij station Westpolder exploiteert.  

 

Vraag 5. 

Hoe staat het met de aanbesteding van beide fietsenstallingen? Wat is het tijdspad? 

 

Antwoord 

Bij de begrotingsbehandeling 2023 zijn er extra structurele middelen beschikbaar gesteld om een tweede 

bewaakte fietsenstalling te kunnen exploiteren. Tijdens de raadsvergadering op 20 oktober 2022 heeft het 

college toegezegd in 2023 met een raadsvoorstel te komen voor de exploitatie van drie bewaakte fietsen-

stallingen. Dit gaat om metrostations Westpolder & Rodenrijs en het Cultuurhuis. 

 

Vraag 6. 

Vanaf wanneer denkt u dat de fietsenstallingen Westpolder en Rodenrijs weer fysiek bewaakt zullen zijn? 

 

Antwoord 

De bewaakte fietsenstalling bij station Westpolder is reeds fysiek bewaakt. Voor fietsenstalling Rodenrijs 

verwijzen we naar de beantwoording van vraag 5. 
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Vraag 7. 

In het antwoord op vraag 11 geeft het college aan in gesprek te zijn met Buurttoezicht Lansingerland, 

specifiek de dorpscoördinatoren. Wat is de status van deze gesprekken en wat heeft dat het afgelopen 

halfjaar opgeleverd als het gaat om het tegengaan van fietsendiefstallen? 

 

Antwoord 

De gesprekken op dit punt hebben zich geconcentreerd op het verhogen van de aangiftebereidheid onder 

inwoners. De gesprekken hebben zich niet specifiek gericht op de fietsendiefstallen in het afgelopen half 

jaar. Eerder heeft BTL wel gevraagd naar mogelijkheden voor cameratoezicht op grond van de openbare 

orde en veiligheid (Gemeentewet 151c). Daarvan is in januari aangeven dat dit niet tot de mogelijkheden 

behoort op basis van de situatie rondom de OV-locaties.  

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


